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JEGYZŐKÖNYV

Google-Meet elnökségi ülés 2023.11.14.

Időpont: 2023. november 14., 19:00 h.
Helyszín: online megbeszélés – „Google-Meet”

Meghívottak: - Elnökségi Tagok
- Főtitkár
- Főtitkár helyettes

Napirendi pontok:

1. Jegyzőkönyvvezető és 2 hitelesítő személy megválasztása, Napirendi pontok elfogadása

2. Elnöki beszámoló

3. Főtitkári beszámoló

4. Főtitkár helyettesi beszámoló

5. Beszámoló a Lacrosse-ról

6. Tagegyesületek felülvizsgálata

7. NB1 Érdi Csapat Fegyelmi ajánlása

8. Közgyűlési meghívó elfogadása

9. A MOBSSz székhely címének megváltoztatása, alapszabály módosítása

10. Magyar Kupa eredményeinek elfogadása

11. Az Év játékosa 2023. szavazási eredménye

12. Egyéb

- Írásos formában Elnökségi szavazásra és elfogadásra került az Óbudai Baseball

SE. Nemzetközi Torna rendezése U23 ECQ

- Következő Elnökségi Ülés időpontja
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Jelenlévők: Morua Roberto - Elnök
Makai Bence - Elnökségi Tag
Haragos Árpád - Főtitkár - Elnökségi Tag
Birinyi Péter - Elnökségi Tag
Piros Szabolcs - Elnökségi Tag
Fekete Csaba - Elnökségi Tag
Horváth Dóra – Főtitkár helyettes

1. napirendi pont:
Napirendi pontok elfogadása, jegyzőkönyvvezető és 2 hitelesítő megválasztása

1./2023.11.14. számú elnökségi ülési határozat:

Az elnökség egyhangú szavazással jegyzőkönyv vezetőnek Horváth Dórát választotta meg.

Felelős: Horváth Dóra
Határidő: 2023.11.14.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

A jegyzőkönyv hitelesítését a következő két személy látja el: - Haragos Árpád
- Birinyi Péter

Nevezettek nyilatkoznak, hogy a kinevezést elfogadják.

2. napirendi pont:
Morua Roberto megtartotta az Elnöki beszámolóját. Elmondta, a Minisztérium 9 millió forintot biztosít, ez
azért fontos, mert már idén tudjuk, mivel számolhatunk jövőre. A Grizzly Ligával kapcsolatban
megtörtént az egyeztetés, mindenki megkapta a jegyzőkönyvet. A Grizzlysek jól sikerült évet zártak,
fontos volt nekik, hogy nem kellett büntetést fizetniük és átszervezték a mérkőzéseket úgy, hogy
mindenkinek jó legyen. Az egyeztetés során a Szentendre és a Jászberény érdeklődött, hogyan lehet az
NB1-be feljutni, a Szentendrének, aki megnyerte a szabadidős Ligát a személyes megkeresés alapján
alakul majd, a Csapatok többsége továbbra is a Grizzly Ligában szeretné folytatni a jövőre nézve, de
vannak Sportegyesületek, akik elgondolkodnak, hogy a Szövetség versenyrendszerében indulnak.
Tulajdonképpen sikeres kezdeményezés volt, kialakult egy olyan Liga, ahol szabadon, kötöttségek nélkül
játszanak.
A BUBSSz és az Utánpótlás csapatok együttműködésével kapcsolatban elmondta a MOBSSz elnöke,
hogy Miskolczi Úr minden Egyesülettel személyesen tárgyalt a nehézségekről, miben lehet segíteni és
hogyan. Az Egyesületekkel további egyeztetések vannak folyamatban. A Téli DYBL Teremtornát is a
BUBSSz finanszírozza. Sajnos van olyan Egyesület, amely konkrétan elzárkózott Miskolczi Úr
kezdeményezésétől. A Felnőtt Válogatott Csapattal kapcsolatban Oggné Gál Mária felkérte a MOBSSz a
manageri pozícióra, ennek egyeztetése folyamatban, a MOBSSz elnöke személy szerint bízik a sikeres
megegyezésben. A Felnőtt Válogatott jövőbeni edzője kapcsán a Szövetségtől kért dokumentációk
folyamatban vannak. Ezen események folyamatairól a Felnőtt Válogatottban érintett Csapatok is
folyamatos írásos tájékoztatást kapnak.
A Szövetség minden erejével azon dolgozik, hogy Oggné Gál Máriával a szerződés mindkét fél számára
megfelelő és kielégítő legyen.

2./2023.11.14. számú elnökségi határozat:
Az Elnökségi tagok egyhangúan elfogadták az Elnök beszámolóját.

Felelős: Morua Roberto
Határidő: 2023.11.14.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános
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3. napirendi pont:
A Főtitkár megtartotta beszámolóját:
Az előző, október 10.-i Elnökségi Ülésre készített beszámolóm pontjai sorrendjében az aktuális
beszámolóm:
1./ „Nevelő Edzői Program”:
Nemrég ismét utaltunk bért az egyik „NEP” edzőnek, aki már megküldte az októberi jelentését, míg a
másik többszöri sürgetésre sem küldte még meg és még a „kreditpont”-jait sem írta meg.
2./ Ahogy az előző beszámolómban említettem, a debreceni egyesület jelezte, hogy a WBSC-EU
novemberi bíróképzésére egyik játékosuk, a 22 éves Kertész István jelentkezik, aminek a költségeit a
debreceni egyesület fizeti – a jelentkezést meg is küldtük a WBSC-EU bírói testületének, amire rögtön
meg is érkezett a visszaigazolás.
Október folyamán intéztük a további teendőket az ügyben.
3./ Ahogy az előző beszámolómban is említettem, továbbra is folyamatosan szenvedek a korábbi
támogatások elszámolása nyomán a Sportállamtitkárság „Kontrolling Főosztály”-a által az elszámolások
ellenőrzésére bekért bizonylatok összeállításával – igaz, már „csak” kettő ilyen feladat vár rám, aztán,
majd, amikor megérkezik a még februárban módosítani kért egyik múlt évi, a 6213-2/2022. nyilvántartási
számú „keresztféléves” sportágfejlesztési támogatásra a módosított támogatói okirat, akkor majd az
következik soron.
Nem véletlenül fogalmazok úgy, hogy szenvedek a bekért bizonylatok összeállításával, de most nem
megyek bele részletekbe, mint legutóbb – csak annyit említek, hogy az a támogatás, aminek az
ellenőrzésére bekért bizonylatokat kellett összeállítanom, az a 2020. évi „UEP” támogatás, aminek a
felhasználása és a felhasználás dokumentálása a 2020. márciusában kezdődött Covid járvány
következtében enyhén szólva is elég hektikus volt !?
Emiatt nagyon körültekintően kellett összeállítani a bekért bizonylatokat és azokhoz alapos
magyarázatokat kellett fűzni.
4./ Az elmúlt napokban „piszkozatban” elkészítettem az ez-évi 9 M Ft-os támogatás elszámolását, hogy
lehessen látni egyrészt azt, hogy egyáltalán elkészíthető-e megfelelően, valamint azt, hogy szükség van-e a
támogatás elfogadott költségtervének módosítását kérni ?
Az elkészített „piszkozat” alapján az látszik, hogy kérnünk kell a módosítást, így azt hamarosan el kell
készítenem.
5./ Ahogy az előző beszámolómban említettem, szept. 6.-n megérkezett a WBSC-EU-tól a jövő évi
versenynaptár és formanyomtatvány, amin jelentkezni lehet/kell valamelyik torna megrendezésére – a
határidő: november 1. volt.
Erre a határidőre meg is küldtük a nevezést az U23 Baseball Kvalifikációs EB megrendezésére, amire az
Óbudai Baseball SE jelentkezett és ezt a MOBSSz elnökéksége e-mailes szavazás útján jóváhagyott.
6./ Szövetségi Kapitányok (= U10: Goór Norbert, U12: Fekete Csaba, U15: Morua Roberto, U18: Morua
Roberto, Softball: Fekete Balázs) beszámolói: aug. 24.-n kértem – eddig még csak Fekete Balázs és
Fekete Csaba küldte meg.
7./ Végül egy hiányosságot kell pótolnom: még szept. 28.-n küldött tájékoztatást a MOB illetékes
referense a SIR rendszerhez kapcsolódó biztosítás változásairól – ezt egy külön mellékletben
továbbítom avval, hogy szerintem ezt meg kellene küldeni a tagegyesületeknek. Kérek ehhez egyetértést.
Befejezésül: remélem, hogy nem felejtettem ki semmi fontosat.

3./2023.11.14. számú elnökségi ülési határozat:
A Főtitkár beszámolóját az Elnökség egyhangúan elfogadta.

Felelős: Haragos Árpád
Határidő: 2023.11.14.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

4. napirendi pont:
A Főtitkár helyettes megtartotta rövid beszámolóját:
Az általános rutin feladatokon kívül (telefon, e mailek, levelezés, külföldi kapcsolattartás, igazolások stb.),
elküldtem a Csapatoknak a bírói kifizetéseket, bekértem az Év játékosa szavazásokat, ellenőriztem
Ligánként mely Csapatok nem álltak ki az idei évadban és ezáltal pénzbüntetésben részesülnek, kivétel
Softball SB1, ott a Csapatok megegyeztek, hogy a nem kiállás nem büntetendő pénzbírsággal. Megírtam a
szeptemberi-októberi JKV-t, már kiküldésre került a Tagságnak és a baseball.hu oldalra is fel lett töltve.
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Ellenőriztem a baseball.hu oldalon, hogy az U15, U12-es Magyar Kupa mérkőzései pontosan fel vannak-e
tüntetve, minden csapat lejátszotta-e a megbeszélt mérkőzéseket. A még októberi hónapban megtartott
mérkőzésekre kiírtam a bírók kifizetéseit és egyeztettem a könyvelővel a bejelentéseket. Elkészítettem az
Elnökségi ülésre a napirendi pontok egy részének írásos előterjesztéseit, dokumentációját.

4./2023.11.14. számú elnökségi határozat:
Az Elnökség egyhangúan elfogadta a Főtitkár-helyettes beszámolóját.

Felelős: Horváth Dóra
Határidő: 2023.11.14.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

5. napirendi pont:
Makai Bence tájékoztatta az Elnökséget, hogy megállapodást kötött a Blax Lacrosse-szal és ezentúl Ő veszi
át az adminisztrációs feladatokat, erről beszámolót is készített:

- 2028.-ban Los Angeles ad majd otthont a nyári olimpiai játékoknak és a baseball/softball mellett a
Lacrosse (sixes) is felkerült a programra. A Lacrosse szakág tevékenységével kapcsolatban sok
probléma volt az információáramlással és az adminisztrációval az elmúlt években, így egyeztettem a
szakágat vezető Bajnóczy Lászlóval és sikerült tisztázni a helyzetet.

2023.-ban egy Lacrosse egyesület volt aktív, a Blax Lacrosse Egyesület (vezető: Bajnóczy László). Három
fő szakága van a Lacrossenak:

● field (szabadtéri)
● boksz (beltéri)
● sixes (kisebb létszámú gyorsabb játék, ami az olimpián is lesz)

20-30 aktív játékos volt és a külföldi állampolgárok kivételével rendelkeznek sportorvosi engedéllyel. A
játékosok többsége férfi és vannak utánpótlás korú játékosok is (16 éves a legfiatalabb). Jelenleg nincs elég
játékos utánpótlás csapat létrehozásához és a női létszám is nagyon alacsony.

A MOBSSz nem adott ki versenyengedélyt, mivel a versenyengedély kérő lapok nem érkeztek be az
egyesülettől, azonban hivatalos magyar bajnoki mérkőzés és válogatott mérkőzés sem került megrendezésre,
ahol ez szükséges lett volna.

2023.-ban a következő sporttevékenységet végezték Lacrosse szakágban:

Férfiak:

● Szlovák ligában csapatként játszottak – 7/8 helyezés
● Szlovák box ligában csapatként játszottak – 4/4 helyezés
● Cseh Box ligában pár játékos a Bécs csapatában játszott
● „Duna Ligában” csapatként játszottak nemzetközi mezőnyben (AT, SK, SLO, HR, HU) – nincs
hivatalos eredmény és az olimpiai struktúra gyakorlása volt a fő cél
● Prágában egy nemzetközi tornán játszottak „Budapest” néven – 9/17 helyezés

Nők: Osztrák pick-up ligában játszanak magyar játékosok

Mivel egy csapat van, így a válogatott nehezen értelmezhető, de a Prágai szereplés felfogható a válogatott
felkészülésnek.

Edzőképzés nincs Magyarországon, játékvezető 1 fő van, akinek nemzetközi minősítése is van.

Tagok vagyunk az Európai Lacrosse Szövetségben (ELF) és a világszövetségben is (WL).
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Tervek 2024.-re:

2024. szeptember 21.-től 24.-ig box lacrosse VB lesz New York államban, amire nevezni terveznek.
Finanszírozást a játékosok biztosítják, de minden támogatás jól jönne.

Szlovák Ligába és Szlovák Boksz Ligába tervez nevezni a férfi csapat.

A Cseh Ligában pár játékos várhatóan részt fog venni más csapatokban.

Osztrák Ligában vagy pick-up ként vesznek részt női játékosok vagy ha a létszám megengedi csapatként.

Olimpiai selejtezők várhatóan 2026.-ban vagy 2027.-ben lesznek sixes szakágban.

Mivel válogatott szereplés is van a 2024. évi tervben, így 2024.-ben versenyengedélyt szeretnénk adni az
érintett játékosoknak. Ezt én fogom koordinálni az első negyedévben. Ehhez a Blax NSR regisztrációja is
szükséges, amit még idén le akarok rendezni.

Megegyeztünk a Blax egyesülettel, hogy én fogom koordinálni a szakág minden ügyét a MOBSSz-ban.

Birinyi Péter megkérdezte, hogy Makai Bence lát-e benne reális potenciát vagy aktatologatás lesz az egész?

Makai Bence elmondta: 20-30 játékost tudunk hozzáadni a játékos állományhoz, egy Egyesülettel nem lehet
Bajnokságot csinálni, kell 3-5 év. Ami fontos számunkra, hogy van még egy olimpiai szakág. Ők szólóban
nem tudnak Szövetséget létesíteni.

5/2023.11.14. számú elnökségi ülési határozat:

Az Elnökség tudomásul veszi a Lacrosse beszámolót és felkéri a főtitkárt, hogy annak tartalma
kerüljön be a sportszakmai beszámoló, illetve a sportágfejlesztési terv megfelelő részeibe.

Felelős: Főtitkár
Határidő: 2023.11.14.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

6. napirendi pont:
Haragos Árpád Főtitkár elküldte az Elnökségi Tagoknak a Tagegyesületekkel kapcsolatos meglátásait a
Szövetség Alapszabálya és egyéb más szempontok alapján. Előzmények: egyrészt a „SIR (=
Sportinformációs Rendszer)” helyébe lépő új „NSR (= Nemzeti Sportinformációs Rendszer)” miatt,
valamint a HM Sportért Felelős Államtitkársága és annak megbízásából a „Nemzeti Sportügynökség Zrt.”
által az utóbbi időben kért adatszolgáltatások okán szükségessé vált a tagegyesületek listájának
felülvizsgálata.

Döntés során megvizsgált szempontok:
- tagdíjfizetés hiánya,
- az egyesület részt vesz-e a MOBSSz bajnokságaiban ?
- van-e kommunikáció az egyesület és MOBSSz között ?

Egyeztetések eredménye:
A fenti szempontok szerint első lépésben a MOBSSz hét tagegyesületnek (A.I.S.B.; Hódmezővásárhelyi
Hódok; Keresztúti SE; N.M.J.A. / „Petőfibánya Storks”; Origo SE; Szépkikötő Alapítvány; „Van Helyed”
Alapítvány) küldött ajánlott levelet szeptember 20.-n az elmaradt tagdíjfizetés pótlását kérve. Válasz
eddig csak az „A.I.S.B.”-tól és a „Van Helyed Alapítvány”-tól érkezett: mindketten kérték törlésüket a
MOBSSz tagjainak listájából.
Ezen felül az Origo SE-nek küldött első levél visszaérkezett „Elköltözött” jelzéssel, míg a második levél
egy, a „facebook”-on található címre küldve „Cím nem azonosítható” jelzéssel érkezett vissza.
Megjegyzés: a MOBSSz az Origo SE-t 2017.-ben a BLAX-szal együtt vette fel, mint lacrosse egyesület,
de később ez az egyesület már mint „floorball”-t játszó egyesületként volt található a „Facebook”-on.
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6./2023.11.14. számú elnökségi határozat:
Az Elnökség egyhangúlag elfogadta a hét tagegyesületet törlését a Taglistából:

- American International School Budapest;
- Hódmezővásárhelyi Hódok;
- Keresztúti SE;
- Nemzetközileg Magyarország Jövőjéért Alapítvány / „Petőfibánya Storks”;
- Origo SE;
- Szépkikötő Alapítvány;
- „Van Helyed” Alapítvány

Felelős: Főtitkár
Határidő: 2023.12.01.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

7. napirendi pont:
Az Érdi Felnőtt Csapat Fegyelmi előterjesztése megkapta az Elnökség, a Főtitkár helyettes vezette elő:
- Jurkuliák Zsolt Érdi játékos 10.22.-én értesítette a Főtitkár helyettest telefonon, hogy a MK döntőjén az
Érdi Csapatnak hiányzik a kék sportorvosi kiskönyve bírói bemutatásra. A Főtitkár helyettes közölte, a
Szövetség szabályai szerint azon sportoló, amelyik nem rendelkezik érvényes sportorvosi igazolással, nem
léphet pályára és ez csak a sportorvosi kiskönyv által ellenőrizhető, ezért a játékosok nem játszhatnak.
Jorge Fernandez bíró engedélyezte mindezek ellenére az Érdi Csapat pályára lépését, az MK döntő
lejátszását. A Főtitkár helyettes kérte, hogy ha a mérkőzés lejátszásra kerül, akkor az Érdi Csapatnak a
sportorvosi engedélyeket azon játékosoknak, akik pályára léptek, be kell mutatni a játékvezetőknek e-
mailben, vagy, ahogy szeretnék, 24 órán belül.

10.24.-én a Főtitkár helyettes bekérte mindkét Csapattól és a Bíróktól a MK döntő dokumentációját,
jegyzőkönyv, kék sportorvosi kiskönyv, stb. A levélre kizárólag a Budapest Red Wolves reagált, elküldve a
jegyzőkönyvet, de a kék sportorvosikat nem, mert azt a Csapat bemutatta ott a helyszínen a mérkőzés
kezdetekor a Játékvezetőknek. Azóta se érkezett válasz az Érdi Csapat részéről és a játékvezetők se
jelezték, hogy az Érdi Csapat felvette velük a kapcsolatot a mérkőzés után.

Javaslat: A Fegyelmi Bizottság vizsgálja ki az ügyet.

Piros Szabolcs: sajnos nincs információ közölve sokszor a csapatok részéről, a Fegyelmi Bizottságnak
komolyan kell kezelni ezt az ügyet, mert idén sokszor előfordult, hogy kiskönyv nélkül jelentek meg
Csapatok és az OSEI honlapján nézegettük, van-e érvényes sportorvosi engedélye. Nem tudom, ez lehet-e
megoldás és a kék kiskönyvek fontos szerepet töltenek-e be, nem is tudom volt-e erre jogköre a bírónak,
hogy így döntsön.

Makai Bence: a Kék Kiskönyvet az OSEI által való lekérdezés nem helyettesíti, mert a Tagi játékost is
igazolja azon csapatnak. A Bírók , ha felveszik a jegyzőkönyvbe, hogy nem voltak ott a kiskönyvek, akkor
lejátszódhat a mérkőzés.

Fekete Csaba: más sportágakban is mindig leellenőrzik a kiskönyvet, ez teljesen megszokott, a bírón kívül
még a vezetőedző kérheti el.

Morua Roberto: sajnálom, hogy Jorge engedélyezte, mert elvileg a Bírói Testület abban állapodott meg,
hogy ilyen esetben hivatalos mérkőzés nem játszható le, csak barátságos. Az Elnökség foglaljon állást, én
nem lennék nagyon engedékeny, mégiscsak egy Kupa döntőről beszélünk.

Makai Bence: támogatom, amit Roberto mondott és bele kell írni a 2024. évi versenykiírásba, hogy
amennyiben nincs ott a kék kiskönyv, akkor azon játékosok nem léphetnek pályára.

Morua Roberto: én még kiegészíteném a versenykiírást azzal, hogy óvás ez ügyben nem lehetséges és
persze a Bírói Testülettel is ez megbeszélésre kerül.

Oldal 6 / 10



7./2023.11.14. számú elnökségi határozat:
Az Elnökség felkéri a Fegyelmi Bizottságot, hogy az ügy kivizsgálásra kerüljön, valamint a 2024. évi
Versenykiírásba ezen szabályt, miszerint Kék Kiskönyv nélkül a játékos nem léphet pályára és ez
ellen az Óvás lehetősége elutasítva.

Felelős: Horváth Dóra
Határidő: 2023.12.01.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

8. napirendi pont:
Az Elnökségnek kiküldésre került a Közgyűlési meghívó mintája, a Közgyűlés december 2.-án lesz délután
15.00-kor.

8./2023.11.14. számú elnökségi határozat:
Az Elnökség egyhangúan elfogadta a Közgyűlési meghívót.

Felelős: Horváth Dóra
Határidő: 2023.11.14.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

9. napirendi pont:
A MOBSSz székhely címének megváltoztatását kérvényezte Makai Bence, aki egykor, mint Elnök
felajánlotta a címet, de mostanra kéri megváltoztatását és javasolja a mindenkori Elnök címét felhasználni,
mint MOBSSz székhely. Ez esetben Morua Roberto a mostani megválasztott Elnök címe lép érvénybe,
mint székhely, azaz a 1031 Budapest, Gúla u. 44. Javaslat: az Elnökség járuljon hozzá, hogy a jelenlegi
MOBSSz székhely 1143 Budapest, Semsey Andor u. 9., fszt. 3., módosuljon 1031 Budapest, Gúla u.
44.-re.

9./2023.11.14. számú elnökségi határozat:
Az Elnökség egyhangúan elfogadta, hogy a jelenlegi MOBSSz székhely 1143 Budapest, Semsey
Andor u. 9., fszt. 3., módosuljon 1031 Budapest, Gúla u. 44.-re. Az Ügyvéd Urat értesíteni kell, hogy
előkészítse az Alapszabály módosítását.

Felelős: Horváth Dóra
Határidő: 2023.11.25.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

10. napirendi pont:
Idén nem magyar Bajnoki rájátszás volt, hanem egy speciális Magyar Kupa sorozat, melynek egyeztetésén
részt vettek az U15-ös, U12-es Csapatvezetők. Az U10-es egyeztetésről a Szövetség nem értesült, de
megszervezték és lejátszásra került. A Softballban a hagyományostól eltérő módon történt a Magyar Kupa
kieséses rendszere a Csapatok egyetértésével. Az NB1-ben is sikerült Kupa nyertest hirdetni, annak
ellenére, hogy az Európa Bajnokság is ezen időszakban volt.

Határozati javaslat:

Az Elnökség jóváhagyja a 2023. évi Magyar Kupa végeredményeket az alább felsorolt kategóriákban:
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U10: 1. Debrecen
2. Szentendre
3. Érd
4. Jánossomorja

U12: 1. Óbuda
2. Debrecen
3. Budapest Red Wolves
4. Érd

U15: 1. Óbuda
2. Jánossomorja
3. Budapest Red Wolves
4. Debrecen
5. Érd

NB1: 1. Budapest Red Wolves
2. Érd

SB1: 1. Jánossomorja Rascals Softball
2. Érd Wildcats

10./2023.11.14. számú elnökségi határozat:
Az Elnökség egyhangúan elfogadta a 2023. évben kihirdetett Magyar Kupa eredményeket.

U10: 1. Debrecen
2. Szentendre
3. Érd
4. Jánossomorja

U12: 1. Óbuda
2. Debrecen
3. Budapest Red Wolves
4. Érd

U15: 1. Óbuda
2. Jánossomorja
3. Budapest Red Wolves
4. Debrecen
5. Érd

NB1: 1. Budapest Red Wolves
2. Érd

SB1: 1. Jánossomorja Rascals Softball
2. Érd Wildcats

Felelős: Horváth Dóra
Határidő: 2023.11.14.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános
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11. napirendi pont:
Az Elnökségi Munkaterv novemberi teendői közé tartozik a 2023. évi „Év Játékosa”-inak az elfogadása és
a kihirdetése a Díjátadó Gálán, U10, U12, U15, NB1, NB1 Softball kategóriákban.

A nevezéseket a Bajnokságban résztvevő csapatok írásban adták le kategóriánként.

Az Év Játékosai kategóriáinak győztesei:

- U10: Orosz Sándor
- U12: Botos Márton
- U15: Peller Benedek
- NB1: Laffer Benedek
- NB1 Softball: Fekete Anna Ilona, Tóth Lídia

Határozati javaslat

Az Elnökség jóváhagyja a 2023. évi „Év Játékosa” kinevezéseket az alább felsorolt kategóriákban:

- U10: Orosz Sándor - Debrecen
- U12: Botos Márton - Debrecen
- U15: Peller Benedek - Óbuda
- NB1: Laffer Benedek - Jánossomorja
- NB1 Softball: Fekete Anna Ilona - Jánossomorja, Tóth Lídia - Érd

11./2023.11.14. számú elnökségi határozat:
Az Elnökség egyhangúan elfogadta a 2023. évi „Év Játékosa” kinevezéseket az alább felsorolt
kategóriákban:

- U10: Orosz Sándor - Debrecen
- U12: Botos Márton - Debrecen
- U15: Peller Benedek - Óbuda
- NB1: Laffer Benedek - Jánossomorja
- NB1 Softball: Fekete Anna Ilona - Jánossomorja, Tóth Lídia – Érd

Felelős: Horváth Dóra
Határidő: 2023.11.14.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

12. napirendi pont:
Egyéb:
- Írásos formában Elnökségi szavazásra és elfogadásra került az Óbudai Baseball SE Nemzetközi

Torna rendezése U23 ECQ

- Piros Szabolcs: Németh Gábor kért fel, hogy tolmácsoljam a kérését. Franciaországban nemzetközi
bíró képzés lesz és szeretné kérni ezen képzés költségeinek az átvállalását a Szövetség részéről. Ő
már jelentkezett rá, elmegy mindenképpen, de amennyiben a Szövetség nem együttműködő akkor Ő
se lesz az. Fekete Csaba megjegyezte, ezen költségeket valahogy be kéne illeszteni a Tagdíjba, Piros
Szabolcs szerint nem a Tagdíjba, hanem a nevezési díjba.

- Oggné Gál Mária szerződésével kapcsolatban Piros Szabolcs megjegyezte, hogy aggódik, mert a
manageri szerződés átment egy magán egyeztetésbe a Szövetség Elnökével, holott szerinte
Elnökséget is be kéne vonni ebbe az ügybe.
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Morua Roberto elmondta, hogy Oggné Gál Mária már a Bajnokság végén jelezte, hogy ő szeretné
átvenni a Felnőtt Válogatottat. Én írtam leveleket az Elnökségnek is ezzel kapcsolatban, minden
még kidolgozás alatt van, nincsenek konkrét dolgok.
A témában az Elnökségi Tagok kötetlen beszélgetésben kifejtették véleményüket. A konklúzió az,
hogy a Szövetség egyértelműen azon van, hogy Oggné Gál Mária megkapja a Manageri megbízást,
de ezt egy kidolgozott szerződésbe kell foglalni, aminek előkészítése folyamatban van. A Szövetségi
Kapitány posztot nem Oggné Gál Mária fogja betölteni.

- Következő Elnökségi Ülés időpontja: 2023. December 12. 19:00 (Google-Meet)

Az elnökségi ülés befejeződött 22:01-kor.

Morua Roberto Horváth Dóra
Levezető elnök Jegyzőkönyvvezető

Haragos Árpád Birinyi Péter
Hitelesítő Hitelesítő
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